
Styrelsemöte Jägareförbundet Mark, 190813 
 
Närvarande: Thomas, Jörgen, Andreas, Mikael Stensson  
Frånvarande: Mathias, Michael Sjöblom, Lina, Sven-Erik, 
 

1. Thomas öppnade möte 
2. Dagordningen föredrogs och godkändes. 
3. Överklagan av Naturreservat Stampatorg 

Marks Kommun har beslutat bilda ett naturreservat i Björketorp. Enligt föreskrifterna för 
reservatet måste hundar hållas kopplade inom reservatet. Kretsen har uppmärksammat 
att det finns risk för konflikt mellan föreskrifterna och jakt med lös hund som kan råka 
komma in på reservatet. För att inte riskera att jägare begår brott när de jagar kring 
reservatet har en överklagan mot beslutet lämnats in. Bakom överklagan står två 
markägare, jaktledaren, Jägareförbundet Mark samt Jägareförbundet Södra Älvsborg. I 
nästa steg skall överklagan kompletteras med skälen för överklagan. 
Jaktvårdskonsulent, Jerker Andersson, kommer nu att hålla samman arbetet med att 
komplettera överklagan. Kompletteringen skall lämnas in senast 15 september.  

4. Aktiviteter i höst: 
1. Kretskampen, 24 /8 i Ulricehamn. Mark har ett lag. 
2. Älgkonferensen, 29/8 i Kupan, Örby.  

o Tandsågning 
o Spillningsinventeringen 
o Tankar om tilldelning och avskjutningsregler 
o Översyn av arealer 

3. Tandsågning av älgkäkar, 9/12. Thomas kollar om vi kan vara hos Anders i år.  
4. Jaktstig 21 sept på Stjärnåsen. 

o Ont om funktionärer då flera är bortresta, viktigt att de som kan 
ställer upp. 

o Annons Grönlund fixar senast 26/8 
o Max 8 lag 
o Thomas tar emot anmälan 
o Tid 10-15 
o Skjutstationer; bio, fallmål 22, hagel jaktstigsmål, klass 1 

långhåll 200 m.  
o Platsbesök på Stjärnåsen för att reka senast 29/9 Ernstson 

samordnar.  
5. Lokala marknader, 

o  Skållared 19/10, Thomas, Henning och Mikael kan ställa upp. 
Tält och panna. Beställa korv av Kellden, Andreas fixar. 

o Marks Jakt och fiske, 17/8. Andreas och Thomas är på plats. 
Thomas kollar med Linus. Andreas hämtar material på Rådde.  

6. Matlagningskurs, Thomas undersöker lokal med kommunen. Tar upp frågan 
på nästa möte. 



7. Viltfoder, vi fortsätter med att subventionera viltfoder till vintern. Thomas 
stämmer av med Ingmars. Johan kan ha utlämning vid kupan. Eventuellt också 
ta kontakt med Horreds Lantmanna.  

8. Jaktfadder, för att knyta nya jägare närmare Jägareförbundet och hjälpa dem in 
i jakten skall vi erbjuda nya jägare att få en fadder. Vi lägger ut annons om 
jaktfadder och tar kontakt med de jägarskoleelever som Anders hart senast. 
Thomas kollar med Gisella om kontaktuppgifter. Grönlund fixar annons. 

9. Övrigt vilt rapportering, sist dag för rapportering är 31/8. Andreas pratar med 
Björn, övriga ÄSOn har fått info.  

10. Jakt för Ungdomar och Nya Jägare 2/11 på Rådde.  
5. Nästa möte 9/9 kl 19, hos Andreas 
6. Mötet avslutades 

 
 
Vid protokollet 
 
 
…………………………………………….. 
Andreas Martinsson 


